
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 23-05-16 

Lokal:  Studiefrämjandets lokal i Mariestad 

 

Närvarande: Jeanette Billström, Pernilla Ekström, Sven Arvidsson , Adam Lindholm 

och Pierre Wallqvist 

1. Mötets öppnande – Sven förklarar mötet för öppnat 

 

2. Val av justerare – Ordförande och sekreterare är ständiga justerare 

 

3. Föregående protokoll – Sven går igenom protokollet och det läggs till 

handlingarna. 

 

4. Ekonomisk rapport – Den är fortfarande god och följer budget. Vi har fått 

beviljat bidrag från Grevillies fond och från CEJN AB. 

 

5. Verksamhetsrapport från grenarna 

a. Barn – det rullar på terminen ut som avslutas i maj. Liksom förra året 

kommer en gemensam familjedag för samtliga barnverksamheter äga 

rum på Snapen. Det planeras för en övernattnings för de lite äldre 

barnen under sommaren. Inte klart med några detaljer än. 

b. Vandring – de är i full gång med stor uppslutning. Terminen avslutas till 

sommaren för att starta till hösten igen. 

c. Kajak - har börjat med sina onsdagspaddlingar, har uppehåll under juli 

månad för att sedan fortsatta september ut. I slutet av maj hålls två 

grundutbildningar för nybörjare. Under sommaren planeras för 

övernattningstur på västkusten. 

d. Långfärd – av förklarliga skäl pågår ingen verksamhet. Ev ska det bli 

en ledarsamling för att summera den gångna terminen. 

 

6. Ansvarsfördelningen inom styrelsen (enligt årshjulet) 

Alla har sina fortsatta ansvarsområden. 

 

7. Utveckla verksamheten  

Vi för diskussion omkring att utveckla verksamheten. Det finns intresse av att 

ev starta helgvandringar, lågland samt traillöpning, lågland. Sven får i uppdrag 

att kolla med Riksorganisationen omkring vilka utbildningar som krävs. 

 

8. Kontaktvägar grenledare 

Alla i styrelsen har kontakt med de olika grenledarna.  

Jeanette är grenledare kajak 



   
 

   
 

Caroline är grenledare för barn  

Sven har kontakt med Håkan Roslund som är grenledare för skridsko. 

Sven har kontakt med Lars Ålstam som är grenledare för vandring. 

 

9. Planering ledarsamling 

Vi bestämmer att vi gör ett nytt försök med gemensam matlagning på Snapen 

för ledarna. Samma upplägg som förra året med blandade grupper som gör 

förrätt, huvudrätt och efterrätt på stormkök. 

Datum planeras till 9 november. Pernilla får i uppdrag att fråga Elisabeth 

Stadler igen om hon vill och kan hålla i dagen. 

 

10. Inkomna mejl –  

inga inkomna mejl. 

 

11. Mariestads kommuns förslag till grön – och blå strukturprogram 

Vi bestämmer att Sven skriver ett utkast som mejlas till övriga 

styrelsemedlemmar för godkännande. Sista datum för remissvar är 24 maj. 

 

12. Nästa möte 

Blir som planerat den 30 maj. Kontaktperson från studiefrämjandet kommer 

för diskussion omkring ev samarbete. 

 

 

 

 

 

Sven Arvidsson    Pernilla Ekström 

Ordförande    Skreterare 

 

  

 


